



包网服务

WHITE LABEL SOLUTIONS

OG包网合作模式提供高品质游戏产品及一站式的服务从真人街机游戏到体育博彩、电子游戏及彩票游戏，绝对满足玩家多元化的游戏体验需求。

OG provides high-quality gaming products and website development services. It offers live dealer games, sport betting, slots and lottery. These wide assortment of games is sure to satisfy any players craving for online gaming.



现金钱包与独立的优惠钱包  
CASH & CHIP MANAGEMENT

玩家在真钱入款时，金额进入现金钱包，而玩家通过活动获得优惠点数时，优惠点数则进入独立的优惠钱包。优惠点数达到一定要求后，玩家才能将优惠点数从优惠钱包转入现金钱包并提现出款。

Easily manage players' cash and chip by using two wallets which are Cash Wallet and Chip Wallet. Cash Wallet is where players deposit their money whereas Chip Wallet allows users to auto & manually deposit, promo debate. Both wallets linked with promotion management allows users to diversify the promotion in customized way.

业界领先的手机版游戏系统  
INDUSTRY LEADER FOR H5 TECHNOLOGY

从手机游戏界面、客户体验度及游戏种类多元化等方面考量，东方包网手机版系统在业界处于领先地位，低调奢华的手机游戏界面、丰富刺激的在线游戏、高质量的体验享受尽在OG手机游戏系统。

Regardless of mobile version layout, customer experience and diversification of game types, Oriental Game is a pioneer in the industry.



定制化的优惠活动，自由创建模板  
CUSTOMIZE PROMOTION MANAGEMENT

客户可根据自己想要的优惠条件，在包网后台的模板上自由定制优惠活动，模板丰富，操作简单，短时间即可自由创作华丽的优惠活动。

Upgraded promotion system with more promotion source and made in rebate! Easy to set up various kind of promotion scheme with just one promotion system. The abilities include deposit promotion, betting promotion, introducer promotion and more.

特色  
FEATURES



防攻击系统  
Anti-highacking



免充值转账上游戏更尽兴  
Seamless Wallet



平台维护游戏互不影响  
Stand-alone gaming system



快速建站多皮肤案例提供  
Customizable Web Design



自定义彩票赔率全方位风险管理  
Stand-alone Lottery System and Odds Management



自定义编辑 优惠活动  
Easy to Setup Rebate for Players



实时风险监控控制系统  
24/7 Monitoring System



大数据分析系统 即将推出  
Business Intelligence Coming Soon!